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Protokół nr XXX/2017 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 30 marca 2017 r. 

 

sala Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku. godz. 17.00 - 18.45 

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje.  

8. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości - Konin - Pakosław. 

9. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości - Józefowo. 

10. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości - Chmielinko, 

Grońsko i Linie. 

11. Projekt uchwały w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenów przeznaczonych pod aktywizację gospodarczą przy obwodnicy m. Lwówek. 

12. Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia Statutu Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Lwówku. 

13. Projekt uchwały w sprawie: dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego. 

14. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr XXVII/163/2016 w sprawie: uchwały 

budżetowej na 2017 rok. 

15. Projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 

Lwówek. 

16. Odpowiedź na interpelacje. 

17. Wolne głosy i wnioski. 

18. Zamknięcie obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 
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Ad. 1. Otwarcie obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Otwarcia obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Lwówku dokonał Przewodniczący 

Rady, Pan Piotr Przewoźny witając radnych, Burmistrza Miasta i Gminy, Sekretarza 

Gminy, Skarbnika Gminy, pracownika biura Rady oraz uczestniczące w obradach 

społeczeństwo. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Na sali obrad obecnych jest 13 radnych, na ustawowy skład Rady 15 radnych, zatem 

Przewodniczący oznajmił, że Rada jest władna do odbycia obrad sesyjnych 

i podejmowania uchwał. 

Nieobecni radni to Pan Tadeusz Kachel i Pan Sebastian Liebelt. 

Lista obecności załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował o wyłożeniu i możliwości 

zapoznania się w biurze Rady Miejskiej z projektem protokołu z obrad XXIX sesji 

Rady Miejskiej. 

Przewodniczący stwierdził, że nie wpłynęły do niego żadne propozycje zmian, 

dlatego poprosił radnych o przyjęcie protokołu w drodze przegłosowania. 

 

Radni przyjęli 12 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” protokół 

 z XXIX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy proponował wprowadzić do porządku obrad XXX sesji 

Rady Miejskiej jako pkt.15 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej równocześnie przesuwając numerację o 1 pkt., a w pkt. 13 

dopisać po wyrazie ustroju szkolnego – „wprowadzonego ustawą - Prawo 

oświatowe”. 
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Rani proponowane poprawki przyjęli 12 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

 

Porządek obrad po naniesionych poprawkach przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum XXX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości - Konin - 

Pakosław. 

9. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości - 

Józefowo. 

10. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości - 

Chmielinko, Grońsko i Linie. 

11. Projekt uchwały w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów przeznaczonych pod aktywizację gospodarczą przy 

obwodnicy m. Lwówek. 

12. Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia Statutu Miejsko Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Lwówku. 

13. Projekt uchwały w sprawie: dostosowania sieci szkół podstawowych 

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą - Prawo 

oświatowe. 

14. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr XXVII/163/2016 w sprawie: 

uchwały budżetowej na 2017 rok. 

15. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Lwówek. 

16. Projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Miasta i Gminy Lwówek. 

17. Odpowiedź na interpelacje. 

18. Wolne głosy i wnioski. 
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19. Zamknięcie obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Porządek obrad XXX sesji Rady Miejskiej został przyjęty przez radnych 12 głosami 

„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej załączona jest 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.  6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 24.02.2017 DO 30.03.2017 

 

Burmistrz spotkał się z: 

 

 P. Kałek celem zobowiązania go do utrzymania porządku na ul. Świtalskiego, 

 Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków w sprawie kościoła w Lwówku, 

 p. Edwardem Warych Dyrektorem Rolniczego Gospodarstwa Doświadczalnego 

w Brodach w sprawie budowy ścieżki rowerowej, 

 przedstawicielami Szkoły - Edukacja Lubasz sp. z o.o. w sprawie projektu utworzenia 

szkoły branżowej w Lwówku, 

 p. Moniką Korzewicz z Fundacji Rozwoju w sprawie zaproszenia na szkolenie 

„Inwestycje w samorządach - wodociągi i kanalizacja”, 

 siostrą Barbarą Witek w związku z jej 95 urodzinami, 

 właścicielem gruntu na ul. Pniewskiej, w sprawie zamiaru budowy marketu 

BIEDRONKA, 

 fotoreporterką z Chartres de Bretagne, 

 Jarosławem Styperek w sprawie szlaków rowerowych, 

 Piotrem Wielickim dziennikarzem Telewizji Polskiej w sprawie donosu 

p. Czarkowskiego. 
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Burmistrz wziął udział w: 

 Ogólnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Sołtysów Powiatu Nowotomyskiego – 

w Zębowie, 

 Baliku karnawałowym Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób z Upośledzeniem 

Umysłowym koło Lwówek, 

 Biegu Wilczym, 

 Zebraniu wiejskim w Komorowie, 

 Walnym Zgromadzeniu Gminnej Spółki Wodnej „Czarna Woda”, 

 Naradzie rocznej z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Nowym Tomyślu, 

 XX Międzynarodowej Konferencji Szparagowej w Nowym Tomyślu, 

 Uroczystości z okazji Dnia Kobiet w Liniu, Pakosławiu i Lwówku, 

 Spotkaniu w sprawie gazetki – MGOK, 

 Zakończeniu Ligi Badmintona – OsiR, 

 Radzie Nadzorczej Zakładu Gospodarki Komunalnej, 

 obradach Zjazdu Przedstawicieli Członków Stowarzyszenia Gmin i Powiatów 

Wielkopolski, 

 wójtów, burmistrzów w sprawie wysypiska śmieci w Mnichach – Kwilcz, 

 podpisaniu protokołu z kontroli Wielkopolskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 

Środowiska, 

 Walnym Zebraniu Sprawozdawczym KOLD, 

 Wraz z p. Skarbnik złożył w Regionalnej Izbie Obrachunkowej sprawozdanie 

z wykonania budżetu miasta i gminy za 2016 rok. 

 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  

 (14) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - zmiana dotyczyła przeniesienia w planie 

wydatków pomiędzy paragrafami w obrębie działu i rozdziału klasyfikacji 

budżetowej, 

 (15) w sprawie zmiany Wielkopolskiej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek. 
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Ogłoszono przetarg na: 

 Przebudowa drogi gminnej nr 383539P w miejscowości Chmielinko na odcinku 

550mb, 

 Przebudowę dróg na terenie Gminy Lwówek w zadaniach: zadanie nr 1. Przebudowa 

drogi gminnej nr 383538P w m. Posadowo (na odcinku 0+000,0 – km 0+320,00), 

zadanie nr 2. Przebudowa drogi gminnej nr 383533P w m. Władysławowo (na 

odcinku od km 0+999,00), 

W terminie do dnia 2017-03-28 do godz. 10:00 złożono następujące oferty: 

 

Nr Nazwa I Adres Wykonawcy 

składającego ofertę 

Kryteria wyboru ofert  Uwagi 

 

1 

Zakład Instalacyjno – Budowlany, 

Mateusz Maćkowiak, ul. Świętojańska 

7, 64-310 Lwówek  

- cena:  309 619,43 PLN 

- wydłużenie okresu 

gwarancji do: 73 msc  

Zadanie nr 1 

- cena: 568 788,05 PLN 

- wydłużenie okresu 

gwarancji do: 73 msc 

Zadanie nr 2  

 

2 

Konsorcjum: Lider: INFRAKOM 

KOŚCIAN, Sp. z o.o. spółka 

komandytowa, ul. F. Nowowiejskiego 

4, 64-000 Kościan 

Partner: INFRAKOM Sp. z o.o., ul. F. 

Nowowiejskiego 4, 64-000 Kościan 

- cena: 400 349,21 PLN  

- wydłużenie okresu 

gwarancji do: 96 msc   

Zadanie nr 1 

- cena: 626 257,58 PLN 

- wydłużenie okresu 

gwarancji do: 96 msc 

Zadanie nr 2 

 

3 

 

CAŁUS spółka z o.o. spółka 

komandytowa, Boruja Nowa 47B, 64-

300 Nowy Tomyśl   

- cena: 353 057,97 PLN  

- wydłużenie okresu 

gwarancji do: 96 msc 

Zadanie nr 1 

- cena: 637 931,51 PLN 

- wydłużenie okresu 

gwarancji do: 96 msc 

Zadanie nr 2 

 

Ad. 7. Interpelacje.  

 

W trakcie obrad XXX sesji Rady Miejskiej nie zgłoszono żadnej interpelacji. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości - 

Konin - Pakosław. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że grunty położone w Koninie  
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i w Pakosławiu to cieki wodne, które przechodzą przez pola właścicieli. Właściciele 

wystąpili o wykup tych terenów i to oni będą zobowiązani do utrzymania ich 

w odpowiedniej kulturze czyli w drożności. 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak odczytał opinię wypracowaną przez stałe 

Komisje Rady, która jest pozytywna, a Przewodniczący Rady Pan Przewoźny 

przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała nr XXX/178/2017 w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

została przyjęta „jednogłośnie” 13 głosami „za” i załączona jest do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości - 

Józefowo. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że grunt ten jest własnością 

prywatną, gdzie właściciel chce nieodpłatnie przekazać go na rzecz gminy na 

urządzenie drogi gruntowej - dojazdowej do pól rolniczych. 

Radni nie wnieśli zapytań, a odczytana przez Wiceprzewodniczącego Rady opinia 

stałych Komisji w tymże temacie jest pozytywna. 

 

Uchwała nr XXX/179/2017 w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

została przyjęta „jednogłośnie” - 13 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości - 

Chmielinko, Grońsko i Linie. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował że działki te położone są 

w obrębie wsi Grońsko, Linie i Chmielinko. Są to działki gminne i będą sprzedawane 

w przetargu nieograniczonym. 

W Grońsku zgłosił się inwestor, który zamierza pobudować duży magazyn 

przemysłowy. 

W Chmielinku jest to działka budowlana, gdzie zgłosił się zainteresowany wykupem, 

natomiast w Liniu również zgłosił się nabywca. Teren w Liniu to łąka, która przylega 

do prywatnego jeziora. 
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Radni nie wnieśli uwag, ani zapytań, w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak przypomniał, że ten projekt uchwały był 

przedmiotem dyskusji na posiedzeniu stałych komisji Rady, gdzie wypracowano 

opinię pozytywną. 

Radni nie wnieśli zapytań w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

 

Radni Uchwałę nr XXX/180/2017 w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości przyjęli „jednogłośnie”- 13 głosami „za” i załączona jest do 

protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów przeznaczonych pod aktywizację gospodarczą przy 

obwodnicy m. Lwówek. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że przedmiotowa uchwała jest 

konsekwencją wcześniej podjętej już uchwały z 2012 r. i dotyczy terenów 

przeznaczonych pod aktywizację gospodarczą przy obwodnicy w Lwówku - po lewej 

stronie od miasta. Uchwała ta była szeroko omawiana na posiedzeniu stałych komisji 

Rady. Cała procedura została wszczęta na wniosek zainteresowanego, a ponieważ 

w poprzedniej uchwale Wojewoda wskazał nam błędy, dlatego my je teraz prostujemy 

i przystępujemy do dalszych prac. 

W tej uchwale musimy określić wysokość opłaty planistycznej. Proponujemy by 

wynosiła ona 15% od wzrostu wartości nieruchomości przeznaczonych pod tereny 

inwestycyjne i budowlane i 1% od wzrostu wartości nieruchomości przeznaczonych 

w planie pod drogi. 

Do tego planu zostały zgłoszone 2 uwagi, które to Burmistrz zgodnie z przepisami ma 

prawo nie uwzględnić.  

Uwagi zostały zgłoszone prze pp. Wielądek i dotyczyły: 

1. zmiana §20 ust. 1 - udział terenów biologicznie czynnych minimum 10% 

2. wysokość zabudowy do 50,00 m dla budowli. 

Ponieważ te uwagi nie zostały uwzględnione przez Burmistrza dlatego muszą zostać 

przegłosowane przez Radę Miejską. 
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W tym miejscu Przewodniczący Rady, Pan Przewoźny objaśnił procedurę głosowania 

informując, że Rada musi opowiedzieć się albo za przyjęciem odrzuconych przez 

Burmistrza uwag, albo za odrzuceniem, czyli nie przyjęciem uwag odrzuconych przez 

Burmistrza. To samo wytłumaczył Radnym Burmistrz. Radni stwierdzili, że rozumieją 

procedurę głosowania. W związku z powyższym przystąpiono do głosowania. 

Przewodniczący Rady każdorazowo odczytywał treść uwagi i bezpośrednio po jej 

odczytaniu przegłosowywał ją. Obie uwagi zostały przez radnych odrzucone. 

Następnie Przewodniczący Rady Pan Przewoźny informował, że zgodnie z tym, 

o czym już wcześniej informował Burmistrz, Rada winna określić % wzrost wartości 

dla terenów zabudowy usługowej lub terenów obiektów produkcyjnych oraz % wzrost 

wartości dla terenów pod drogi publiczne i infrastrukturę publiczną. 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak informował, że temat ten był 

przedmiotem dyskusji na posiedzeniu stałych komisje Rady, które zaopiniowały 

„jednogłośnie” pozytywnie - 14 głosami „za” propozycje Burmistrza zakładające 15% 

opłatę od wzrostu wartości dla terenów zabudowy usługowej lub terenów obiektów 

produkcyjnych oraz 1% opłatę za wzrost wartości dla terenów pod drogi publiczne 

i tereny pod infrastrukturę publiczną. 

 

Radni wskazane przez Burmistrza Miasta i Gminy propozycje 15% opłaty od wzrostu 

wartości terenów zabudowy usługowej i 1% opłatę od wzrostu wartości terenów pod 

drogi publiczne przyjęli 12 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Z uwagi, iż nie wniesiono więcej zapytań Przewodniczący Rady przystąpił do 

głosowania uchwały. 

 

Uchwała nr XXX/181/2017 w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów przeznaczonych pod aktywizację gospodarczą przy 

obwodnicy m. Lwówek została przez radnych przyjęta 12 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia Statutu Miejsko Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Lwówku. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że Statut Miejsko Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Lwówku był uchwalany w 2003 roku i z uwagi na 
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nowe zadania, które zgodnie z ustawami przejął nasz Ośrodek - tu należałoby 

wymienić: świadczenie 500+, dodatki mieszkaniowe, czy dłużnicy alimentacyjni to 

dlatego jesteśmy zobowiązani uaktualnić niektóre zapisy tego dokumentu.  

Niezbędna jest też aktualizacja z uwagi na nowelizacje przepisów prawnych oraz 

zmianę siedziby, a co za tym idzie, to również zmianę adresu siedziby tej placówki. 

Radni nie wnieśli uwag, ani zastrzeżeń. 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak odczytał opinię stałych Komisji Rady, 

która ww. temacie jest pozytywna. 

 

Radni przyjęli 12 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się" Uchwałę nr 

XXX/182/2017 w sprawie: uchwalenia Statutu Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Lwówku, która załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie: dostosowania sieci szkół podstawowych 

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą - Prawo 

oświatowe. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że wcześniejsza uchwała 

z XXIX sesji Rady Miejskiej była uchwałą intencyjną. Ta uchwala była już 

przedmiotem dyskusji na dwóch posiedzeniach stałych komisji i na ostatniej sesji. 

My mamy tylko cichą nadzieję - wspomniał Burmistrz, że nie będzie ona generować 

dużych kosztów z naszego budżetu gminy. Plan sieci szkół publicznych jest załączony 

do uchwały i również szczegółowo już nad nim dyskutowaliśmy.  

Wiemy, że pozostanie 6 szkół podstawowych z tym, że szkoła w Lwówku będzie 

miała dwa adresy swej siedziby czyli przy ul. Szkolnej i Gimnazjalnej. Gimnazjum 

pozostanie niezmienione, ale z chwilą opuszczania pierwszego rocznika, do 

gimnazjum będzie systematycznie przechodzić jeden rocznik szkoły podstawowej. 

Będzie to tak długo trwało do całkowitego wygaszenia gimnazjum i posadowienia 

w tym obiekcie szkoły podstawowej. 

Już w przyszłym roku będziemy musieli zabezpieczyć środki w budżecie na 

przystosowanie klas dla poszczególnych roczników szkoły podstawowej. 

Musimy zaznaczyć, że otrzymaliśmy opinie pozytywną od Wojewódzkiego Kuratora 

Oświaty w Poznaniu, która też była omawiana i przedstawiona na posiedzeniu stałych 

Komisji Rady. 
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Wspomnę jeszcze - informował dalej Burmistrz, że były prowadzone wstępne 

rozmowy, aby w budynku obecnej szkoły podstawowej posadowić klasy nauczania 

ponadpodstawowego np. szkołę zawodową. Ale jest to dopiero przyszłość. 

-Radna Woźna interesowała się obecną liczba miejsc w gimnazjum. 

-Burmistrz Miasta i Gminy, Pan Długosz wyjaśnił, że obecnie do gimnazjum 

uczęszcza 300 dzieci, choć było budowane na 400 dzieci, natomiast szkoła 

podstawowa to ok. 250 dzieci czyli będzie ich po prostu mniej. 

Radni nie wnieśli więcej zapytań w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała nr XXX/183/2017 w sprawie: dostosowania sieci szkół podstawowych 

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą - Prawo 

oświatowe została przyjęta 12 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i załączona jest 

do protokołu. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr XXVII/163/2016 

w sprawie: uchwały budżetowej na 2017 rok. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że budżet miasta i gminy został 

zwiększony po stronie dochodów oraz po stronie wydatków o kwotę 108.498,25. 

Zmiany dotyczą: 

 

DOCHODY: 

1. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852, rozdział 85230 Pomoc w zakresie 

dożywiania, § 2030 Dotacja celowa – kwota 44.654,00 (Pismo Wojewody Wlkp. FB- 

i.3111.66.2017.4). 

2. Zwiększenie planu dochodów w dz. 855, rozdział 85503 Karta Dużej Rodziny, § 2010 

Dotacja celowa- kwota 91,00 (Pismo Wojewody Wlkp FB-I.3111.25.2017.8). 

3. Zwiększenie planu dochodów w dz. 756, rozdział 75615 Wpływy z podatków i opłat, 

§ 0380 Wpływy z opłaty reklamowej – kwota 1.000,00. 

4. Zwiększenie planu dochodów w dz. 700, rozdział 70001 Zakłady gospodarki 

mieszkaniowej, § 0940 Wpływy z rozliczeń / zwrotów z lat ubiegłych – kwota 

3.375,35 (rozliczenie ZGM z roku 2016). 
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5. Zwiększenie planu dochodów w dz. 754, rozdział 75412 Ochotnicze straże pożarne, 

§ 0940 Wpływy z rozliczeń / zwrotów z lat ubiegłych – kwota 8.377,90 (rozliczenie z 

OSP Lwówek z 2016 roku). 

6. Zwiększenie planu dochodów w dz. 926, rozdział 92601 Obiekty sportowe, § 0940 

Wpływy z rozliczeń / zwrotów z lat ubiegłych – kwota 135,00 (rozliczenie OSiR z tyt. 

VAT z 2016 r.). 

7. Przeniesienie w planie dochodów w dz. 756, rozdział 75615 wpływy podatkowe od 

osób prawnych, z § 0910 wpływy z odsetek od nieterminowych wpłat należności - 

kwota 1.000,00 do § 0640 wpływy z tytułu kosztów egzekucyjnych, opłaty 

komorniczej i kosztów upomnień- kwota - kwota 1.000,00 (zmiana klasyfikacji 

budżetowej). 

8. Przeniesienie w planie dochodów w dz. 756, rozdział 75616 wpływy podatkowe od 

osób fizycznych, z § 0910 wpływy z odsetek od nieterminowych wpłat należności - 

kwota 5.000,00 do § 0640 wpływy z tytułu kosztów egzekucyjnych, opłaty 

komorniczej i kosztów upomnień- kwota - kwota 5.000,00 (zmiana klasyfikacji 

budżetowej). 

9. Zwiększenie planu dochodów w dz. 756 rozdział 75615 wpływy podatkowe od osób 

prawnych, § 0310 podatek od nieruchomości – kwota 11.000,00 (korekta deklaracji 

podatkowej). 

10. Zwiększenie planu dochodów w dz. 854, rozdział 85415 Pomoc materialna dla 

uczniów, § 2030 Dotacje celowe – kwota 39.865,00 (Pismo Wojewody Wlkp FB-

I.3111.74.2017.8). 

WYDATKI: 

1. Zwiększenie planu wydatków w dz. 852, rozdział 85230 Pomoc w zakresie 

dożywiania, § 3110 świadczenia społeczne – kwota 44.654,00 z przeznaczeniem na 

realizację programu „Pomoc państwa w zakresie dożywiania”. 

2. Zmiana klasyfikacji budżetowej w dz. 852 z rozdziału 85295 Pozostała działalność, 

§ 3110 świadczenia społeczne – kwota 50.000,00 na rozdział 85230 Pomoc w zakresie 

dożywiania, § 3110 świadczenia społeczne- kwota 50.000,00 (wkład Gminy). 

3. Zmiana przedsięwzięć funduszu sołeckiego sołectwa Pawłówek z przedsięwzięcia pn. 

„Doposażenie i utrzymanie Sali wiejskiej” z dz. 921, rozdział 92109, § 4210 zakup 

materiałów - kwota 950,00 na przedsięwzięcie pn. „Poprawa estetyki wsi” do dz. 900, 
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rozdział 90004 Utrzymanie zieleni w miastach i gminach, § 4210 zakup materiałów – 

kwota 950,00. 

4. W załączniku pn. „Fundusz sołecki na 2017 rok” w sołectwie Krzywy Las 

przedsięwzięcie w dz. 921,92109,6050- kwota 5.9630,00  „Poprawa estetyki wsi” 

otrzymuje brzmienie: „Poprawa estetyki wsi przy świetlicy wiejskiej w miejscowości 

Krzywy Las” – kwota i klasyfikacja pozostaje bez zmiany. 

5. W załączniku pn. „Fundusz sołecki na 2017 rok” w sołectwie Zygmuntowo 

przedsięwzięcie w dz. 600,60016, 6050 – kwota 8.705,00 „Remont i utrzymanie dróg” 

otrzymuje brzmienie „Przebudowa i utrzymanie dróg dot. miejscowości 

Zygmuntowo” – kwota i klasyfikacja pozostaje bez zmiany. 

6. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 710, rozdział 71004 

Plany zagospodarowanie przestrzennego, z § 2320 Dotacje celowa dla powiatu – 

kwota 2.000,00 do § 4170 wynagrodzenia bezosobowe - kwota 1.600,00, do § 4110 

składki ZUS – kwota 300,00 oraz do § 4120 składki FP – kwota 100,00 

z przeznaczeniem na wydawanie opinii dot. projektów miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego, projektów zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy oraz analizy zmian 

w zagospodarowaniu przestrzennym gminy. 

7. Zwiększenie planu wydatków w dz. 855, rozdział 85503 Karta Dużej Rodziny, § 4300 

zakup usług pozostałych – kwota 91,00 z przeznaczeniem na realizację zadań 

związanych z przyznawaniem Karty Dużej Rodziny – dot. Rządowej Karty. 

8. W załączniku dot. dochodów z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

wydatki związane z funkcjonowaniem sytemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi w roku 2017 dokonuje się zmiany celem zachowania spójności 

z załącznikiem wydatków.  

9. Zwiększenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60016 drogi publiczne gminne, 

§ 4300 zakup usług pozostałych – kwota 7.000,00 z przeznaczeniem na bieżące 

utrzymanie dróg. 

10. Zwiększenie planu wydatków w dz. 921, rozdział 92109 Domy kultury, świetlice 

i kluby- kwota ogółem 5.888,25 z tego: § 4210 zakup materiałów – kwota 4.888,25 

oraz § 4260 zakup energii – kwota 1.000,00 z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie 

świetlic wiejskich. 

11. Zwiększenie planu wydatków w dz. 757, rozdział 75702 Obsługa papierów 

wartościowych, kredytów i pożyczek j.s.t., § 8110 Odsetki – kwota 11.000,00. 
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12. Zwiększenie planu wydatków w dz. 854, rozdział 85415 Pomoc materialna dla 

uczniów, § 3240 Stypendia dla uczniów – kwota 39.865,00 z przeznaczeniem na 

stypendia socjalne dla uczniów – środki budżetu państwa. 

13. Aktualizacja w zadaniach inwestycyjnych w zał. 5 „Wykaz inwestycji miasta i gminy 

Lwówek na 2017 rok” w dz. 600, rozdział 60016 w § 6057 oraz w § 6059 nr dróg jest 

pn. „Poprawa dostępności komunikacyjnej mieszkańców wsi Komorowice oraz 

Władysławowo do obiektów publicznych poprzez przebudowę dróg gminnych nr 

353579P oraz 38353P polegających na połączeniu części miejscowości z w/w wsiami”  

powinni brzmieć: „Poprawa dostępności komunikacyjnej mieszkańców wsi 

Komorowice oraz Władysławowo do obiektów publicznych poprzez przebudowę dróg 

gminnych nr 383579P oraz 383533P polegających na połączeniu części miejscowości 

z w/w wsiami”. 

14. Umniejszenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne, 

§ 6800 Rezerwa na inwestycje – kwota 90.000,00. 

15. Zwiększenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne, 

§ 6059 – kwota ogółem 90.000,00 w tym: do zadania pn.”Poprawa dostępności 

komunikacyjnej mieszkańców Posadowo do obiektów publicznych poprzez 

przebudowę drogi gminnej nr 383538P polegającej na połączeniu części miejscowości 

z wsią” – kwota 32.000,00 oraz do zadania pn. „Poprawa dostępności komunikacyjnej 

mieszkańców wsi Komorowice oraz Władysławowo do obiektów publicznych poprzez 

przebudowę dróg gminnych nr 383579P oraz 383533P polegających na połączeniu 

części miejscowości z w/w wsiami” – kwota 58.000,00 jako zwiększenia wkładu 

własnego gminy - zmiana z uwagi na przeprowadzone postępowanie przetargowe. 

Radni nie wnieśli zapytań w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała nr XXX/184/2017 w sprawie: zmiany uchwały nr XXVII/163/2016 

w sprawie: uchwały budżetowej na 2017 rok została przyjęta 12 głosami „za”, przy 1 

głosie „wstrzymującym się”. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Lwówek. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że zmiana prognozy jest 

odzwierciedleniem zmian dokonanych w budżecie gminy na 2017 r. 



15 

 

 

Uchwała Nr XXX/185/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Lwówek została przyjęta 12 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

 

Ad. 16. Projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek. 

 

Przewodniczący Rady, Pan Przewoźny przypomniał, że pismo Regionalnej Dyrekcji 

Ochrony Środowiska w Poznaniu w sprawie skargi Pana Czarkowskiego na 

działalność Burmistrza, Rada Miejska w Lwówku podjętą uchwałą skierowała do 

rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną. Komisja Rewizyjna na swych posiedzeniach 

wypracowała stosowną opinie w ww. temacie dlatego prosimy o jej przedstawienie. 

-Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Jędrzejczak odczytał wypracowaną 

przez Komisję opinię o następującej treści; 

 OPINIA 

 

KOMISJI REWIZYJNEJ RADY MIEJSKIEJ W LWÓWKU 

 

w sprawie rozpatrzenia skargi Radnego Rady Miejskiej w Lwówku, Pana 

Krzysztofa Czarkowskiego na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek. 

  

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Lwówku w składzie: 

1) Jędrzejczak Andrzej  - przewodniczący; 

2) Trzybiński Jan   - członek; 

3) Wojciechowski Piotr  - członek; 

na posiedzeniu w dniu 14 marca 2017 r. zapoznała się z treścią pisma Regionalnego 

Dyrektora Ochrony Środowiska w Poznaniu z dnia 14 lutego 2017 r. (data wpływu do 

Urzędu: 17 luty 2017 r.), w którym ww. organ przekazał według właściwości skargę 

na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek. Komisja przeanalizowała 

dogłębnie skargę radnego Czarkowskiego, wysłuchała też wyjaśnień złożonych przez: 

1) Pana Bogdana Rościszewskiego, Dyrektora Gimnazjum w Lwówku - wnioskodawcę 

dokonania korekty drzew przy drodze do Gimnazjum; 
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2) Pana Jana Kulusa, inspektora ds. rozwoju gospodarczego w UMiG Lwówek, który z ramienia 

Burmistrza nadzorował prace przy korekcie drzew rosnących przy ul. Gimnazjalnej; 

3) Pana Jacka Wachowiaka - wykonawcę korekty drzew na ul. Gimnazjalnej; 

4) Pana Piotra Długosza, Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek; 

5) Pana Krzysztofa Czarkowskiego, radnego Rady Miejskiej w Lwówku - autora skargi. 

Złożona skarga dotyczyła korekty alei drzew przy wyżej wspomnianej ulicy. 

Zdaniem Radnego Czarkowskiego w miesiącu styczniu 2017 r. dokonano na zlecenie 

UMiG w Lwówku niezgodnego z obowiązującym prawem ogłowienia alei drzew 

w parku miejskim przy OSiR w Lwówku (działka 607). Według Pana Czarkowskiego 

przekroczenie prawa polegało na wydaniu przez UMiG zezwolenia na wykonanie ww. 

prac firmie bez odpowiednich uprawnień w zakresie prac pielęgnacyjnych, tj. 

„Zakładowi Murarskiemu” Jacek Wachowiak Zębowo, w wyniku czego doszło 

w praktyce do całkowitego usunięcia koron tych drzew, co było niezgodne z art. 87a 

ust. 2 ustawy o ochronie przyrody. 

Cytowany artykuł stanowi, że: 

„Prace w obrębie korony drzewa nie mogą prowadzić do usunięcia gałęzi w wymiarze 

przekraczającym 30% korony, która rozwinęła się w całym okresie rozwoju drzewa, 

chyba że mają na celu: 

1) usunięcie gałęzi obumarłych lub nadłamanych; 

2) utrzymywanie uformowanego kształtu korony drzewa; 

3) wykonanie specjalistycznego zabiegu w celu przywróceniu statyki drzewa.” 

W oparciu o wyjaśnienia złożone przez przybyłych na posiedzenie, komisja 

stwierdza co następuje. 

Firma dokonująca korekty drzew rosnących przy ulicy Gimnazjalnej 

w Lwówku posiadała wszelkie wymagane prawem uprawnienia do realizowania ww. 

prac. Wykonujący zlecenie pracownicy firmy mieli aktualne dokumenty zezwalające 

na posługiwanie się piłami mechanicznymi oraz wykonywanie prac na wysokościach. 

Przedsiębiorca posiadał również bardzo bogate doświadczenie w świadczeniu tego 

rodzaju usług, co potwierdzały referencje wystawione zarówno przez osoby fizyczne 

jak i jednostki samorządu terytorialnego. Nikt ze zgromadzonych na posiedzeniu 

Komisji nie potrafił wskazać innych uprawnień niezbędnych do przeprowadzania 

wycinki i korekty drzew, których nie posiadałaby firma Pana Wachowiaka. 

Z dostarczonych przez Pana Czarkowskiego zdjęć oraz z wyjaśnień złożonych 

przez Pana Rościszewskiego, Kulusa, Wachowiaka i Długosza nie można dowieść, że 
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prace na ulicy Gimnazjalnej wykonano niezgodnie z zapisami art. 87a ust. 2 ustawy 

o ochronie przyrody. Z relacji Pana Rościszewskiego, drzewa przed dokonaniem prac 

pielęgnacyjnych, ze względu na liczne suche gałęzie i obumarłe konary, stwarzały 

duże zagrożenie dla mienia oraz bezpieczeństwa uczniów, pracowników gimnazjum 

i innych osób korzystających z tej drogi. Burmistrz Miasta i Gminy Lwówek, Pan 

Piotr Długosz przypomniał wszystkim obecnym na komisji, że przedmiotowe drzewa 

wchodzą w skład Parku Miejskiego oraz jego otuliny. Mieszkańcy Lwówka dobrze 

pamiętają że jeszcze niedawno tworzyły one zadbaną i uformowaną aleję, której 

wysokość nie przekraczała 4-5 metrów. Zarówno Pan Kulus, jak i Pan Wachowiak 

twierdzili, że korekta objęła około 25 % korony. Odmienne zdanie miał Pan 

Czarkowski, który uważał, że usunięto przeszło 30 % korony drzew. Na pytanie 

członków komisji na czym się opierał stawiając swoją tezę, radny odpowiedział, że 

jest to jedynie jego ocena wydana na podstawie rozmowy telefonicznej ze 

specjalistami zajmującymi się ochroną drzew. W opinii członków komisji 

formułowanie tego typu oskarżeń w oparciu o przeprowadzoną rozmowę telefoniczną 

oraz własny osąd jest rzeczą niepoważną, podważającą wiarygodność skargi. 

Przedstawione przez Pana Czarkowskiego zdjęcia wskazują, że drzewa które 

poddane zostały korekcie są drzewami w większości z gatunku jesionów i robinii 

akacjowej. Ze względu na swoje umiejscowienie, budowę i zabiegi wykonywane 

w przeszłości stanowią strzelistą aleję drzew o monopodialnym typie wzrostu, 

z wysoko osadzonymi koronami o niewielkim stopniu rozłożystości. W dniu 

rozpatrywania skargi nie ma możliwości stwierdzenia czy przeprowadzone przez Pana 

Wachowiaka prace korekcyjne wpłynęły na żywotność drzew i mogłyby doprowadzić 

do ich osłabienia lub obumarcia. O powyższym będzie można zadecydować dopiero 

za kilka miesięcy, kiedy na dobre rozpocznie się sezon wegetacyjny. 

Biorąc pod uwagę przytoczone wyżej wyjaśnienia Komisja rewizyjna opiniuje 

Radzie Miejskiej w Lwówku, by uznać skargę złożoną przez Pana Krzysztofa 

Czarkowskiego na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek za niezasadną. 

-Głos zabrał radny Czarkowski, który oznajmił, że nie zgadza się z wypracowaną 

przez Komisję opinią. 

Radni nie zabrali więcej głosu w związku z tym przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała nr XXX/186/2017 w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek została przyjęta 12 głosami „za”, przy 1 głosie 

„przeciw” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 17. Odpowiedź na interpelacje. 

 

W trakcie obrad XXX sesji nie zgłoszono żadnej interpelacji, natomiast na interpelację 

zgłoszoną na obradach XXIX sesji odpowiedź została udzielona na piśmie. 

 

Ad. 18. Wolne głosy i wnioski. 

 

-Radny Jędrzejczak prosił, aby zgłosić do Powiatowego Rejony Dróg naprawę 

odcinka drogi od drogi w kierunku Opalenicy do Posadowa. 

-Radna Woźna również wnioskowała o naprawę przez Powiat drogi od wsi Brody 

w kierunku Turowa.  

-Burmistrza Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że Powiat rozpoczął naprawę 

dróg poprzez łatanie tzw. zimnym asfaltem co nie dawało oczekiwanych rezultatów, 

dlatego my spiszemy potrzeby na naszej gminie i prześlemy do Powiatu. 

-Radny Wojciechowski interesował się działaniami w sprawie przyłącza 

wodociągowego do posesji, które były omawiane na posiedzeniu stałych komisji 

Rady. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że obecnie nie mamy 

zabezpieczonych środków w budżecie gminy. W rozmowie z Prezesem Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Lwówku, to nie jest przyłącze tylko budowa sieci 

wodociągowej. Musimy rozpocząć od opracowania tzw. podkładów. Przy omawianiu 

Wieloletniego Planu Finansowego należy uwzględnić to zadanie, ponieważ jest to 

odcinek ok. 3 km. Tak dla przykładu odcinek 300 m budowy wodociągu na ul. 

Sadowej w Lwówku opiewał na koszt 100.000 zł.  

Kontynuując Burmistrz poinformował, że Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej 

złożył pismo do Urzędu o przedłużenie terminu taryf na miesiąc październik, dlatego 

na najbliższej sesji będziemy musieli podjąć w tym temacie stosowną uchwalę. 

-Sołtys wsi Pakosław Pan Basiński wracając do tematyki przyłączenia posesji do 

wodociągu wskazał, że we wsi Pakosław są również dwa gospodarstwa bez dostępu 

do ujęcia wody. 
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-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że w gminie jest 19 sołectw 

i w każdym z nich jest 5-8 gospodarstwa bez dostępu do wodociągu publicznego. My, 

jeśli nam tylko na to finanse pozwolą będziemy sukcesywnie dążyć do podłączania 

tych posesji. Jednak należy zaznaczyć, że priorytetem jest budowa stacji 

wodociągowej we wsi Władysławowo, jako dodatkowe ujęcie wodne dla naszej 

gminy. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny w tym miejscu odczytał życzenia skierowane 

do wszystkich sołtysów gminy Lwówek z okazji ich święta od Posłanki na Sejm RP 

Pani Marii Małgorzaty Janyska. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz zaprosił w imieniu Przewodniczącej Rady 

Miejskiej Lwówka Śląskiego do udziału radnych w obchody 800-lecia nadania praw 

miejskich Lwówka Śląskiego. W dniu 21 kwietnia br. odbędzie się uroczysta sesja 

z miastami partnerskimi i dlatego gorąca prośba, aby nasi radni uczestniczyli w tym 

wydarzeni, dlatego można wpisywać swój akces na wyjazd w biurze Rady Miejskiej. 

 

Ad. 19. Zamknięcie obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Rady Pan Piotr Przewoźny zamknął obrady 

XXX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący 

       Rady Miejskiej we Lwówku 

/-/ Wiesława Radecka 

        /-/ Piotr Przewoźny 

 


